

中文

说明书

无线双耳立体声音乐耳机

参数配置

真正无线连接(TWS)实现无线立体声,左右声道分离, HIFI音效。左右耳均具有完整蓝牙功能,可单独使用,也可以成对使用。

蓝牙版本:	双模蓝牙,超低功耗
支持协议:	A2DP1.3/HFP1.6/HSP1.2 /AVRCP1.6/D11.3
蓝牙使用频段:	2.4GHZ
蓝牙传输距离:	10-15米
电池容量:	左右耳均内置30mAh特殊定制可充电聚合物锂电池,充电盒电池容量300mAh
待机时间:	双耳待机60小时
通话/播放时间:	单耳播放/通话时间约:1-2小时 双耳播放/通话时间约:1-2小时 (支持来电报号IOS系统电量显示)

耳机使用步骤与特别说明

1. 打开充电盒上盖取出耳机,耳机自动开机配对。(重要提示:两边耳机红蓝灯交替闪,当一边红蓝灯闪,一边蓝灯慢闪,即配对成功)
2. 与其它设备配对:打开手机或其它设备蓝牙设置,搜索蓝牙名:点击连接蓝牙。

3. 耳机放入充电盒进入充电模式,耳机自动关机。
4. TWS无线耳机左右耳机均可以分开单独连接,其它蓝牙设备使用
5. TWS无线耳机若5分钟没有连接蓝牙设备将会自动关机

耳机触摸功能说明

1. 左耳、右耳触摸位置,轻触1接听电话,左耳耳机接触2下音量减,右耳耳机接触2下音量加,左耳连接3下一曲,右耳连接3下一曲,长按3秒Siri功能,长按5秒关机,来电时两个耳机同时报号。
2. 耳机放回充电盒自动关机并自动充电,耳机取出充电盒自动开机回连手机
3. 耳机为双通道通话左右耳都有声音;
4. 耳机音乐播放时间约2-3小时,通话时间约4小时,待机时间约6小时;
5. 充电座电池容量300AH,耳机电池容量30mAh;
6. 充电时间70分钟;
7. 充电盒充电电压5V;
8. 该充电盒时间为1小时,充电盒容量300mAh,充电红灯闪烁,充满常亮;
9. 充电盒给耳机充电大约可充4次;
10. 耳机充电时红灯常亮,充满灯光熄灭;

注意事项

1. 请勿暴力对待本产品,也不要用重物挤压,远离高温高湿环境。
2. 远离WIFI及路由器及其它高频发射设备,这样会影响本机的信号接收,造成声音的卡顿及断连。
3. 请在有效环境(10-15米)中使用本产品,并且蓝牙设备与耳机之间不要有实体阻挡(例如墙等)

注:本产品可以与与任何一款具有蓝牙功能的设备进行连接使用。

英语

Manual

TWS(true wireless stereo)earphones

Specifications

True wireless stereo(TWS),real no wires design,individual left and right channel HIFI sound,both the left and right earbud are wireless enabled, could be used separately,or used as one pair.

wireless version:	(both sides),ultra low consumption
wireless Mode:	A2DP1.3/HFP1.6/HSP1.2/AVRCP1.6/D113.
wireless Frequency:	2.4GHZ
wireless Range:	10-15m
Battery capacity:	Earbud: 30mah rechargeable Li-ion battery Charging dock:300mah(optional)
Talk/Play time:	Headphone playback time:1-2 hours Headphone talk time approx:1-2 hours
Standby time:	Both ears can stand for 60hours

Headphone use steps and special instructions

1. Open the top cover of the charging box and take out the headphones. The headphones will automatically turn on and pair. Important note: two headphones red the blue light flashes alternately. When the red and blue lights are flashing on one side, the blue light flashes slowly, that is, the pairing is successful.
2. Pair with other devices: Open the phone or other device wireless settings, search for wireless name: Click to connect to wireless
3. The headset is placed in the charging box to enter the charging mode, and the headset automatically shuts down.

4. TWS wireless headset left and right headphones can be connected separately and separately, other wireless devices use
5. If the TWS wireless headset is not connected to the wireless device for 5 minutes, it will automatically shut down.

Headphone touch function description

1. The left ear the right ear touch the position,touch 1 to answer the call,theleft earphone touches 2 times and the volume decreases,the right earphonetouches 2 times,the left ear presses 3 next,and the right clicks 3 times,Lastsong long press 3 seconds siri function,long press 5 seconds to switch on andoff,two headphones simultaneously report when calling.
2. The headset is put back into the charging compartment to automatically shut down and automatically charge, and the headset is taken out of the charging compartment and automatically turned back to the mobile phone.
3. The earphones have sound for the left and right ears of the two-channel conversation;
4. The headset music playback time is about 2-3 hours, the talk time is about 4 hours, and the standby time is about 6 hours.
5. The charging battery capacity is 300AH, and the headphone battery capacity is 30mAh;
6. Charging time is 70 minutes;
7. Charging box charging voltage 5V;
8. The charging box has a time of 1 hour, the charging box has a capacity of 300 mAh, and the charging red light flashes, and it is always bright;
9. The charging box can charge the earphone for about 4 times;
10. When the headset is charging, the red light is always on, and the full light is off;

Warnings

1. Please do not overuse this earphonekeep away from wet and heat,or putit under heavy pressure,
2. Keep away from WIFI,router or other high frequency transmitting equipment to prevent interruption of signal receiving.
3. Please use this earphone under its working range(10-15m), and theeffect would be better if there is no obstacle between the connecteddevices.
4. Use this wireless earphone to connect any device with wireless function